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Komunistická strana Čech a Moravy (KSČM) 
(odpovídal Zdeněk Nagovsky) 

Otázky a odpovědi na anketu najdete na: www.krasnekobylisy.cz 
 

OTÁZKA Č. 1  Bytová výstavba na sídlišti Ďáblice (další)? 
Odpověď: NE 
 

OTÁZKA č. 2  Zachovat stávající podlažnost center? 
Odpověď: ANO 

 

OTÁZKA Č. 3  Hlavní funkcí center občanská vybavenost? 
Odpověď: ANO 
 

OTÁZKA Č. 4  Prodej dalších pozemků? 
Odpověď: NE, radnice si musí tyto strategické pozemky ponechat. 
 

OTÁZKA Č. 5  Jak situaci řešit? 
Odpověď: Jsme si vědomi originality sídliště Ďáblice a domníváme se, že 
by další zahuštění výstavby nebylo ku prospěchu naprosto nikoho. 
Naopak jsme přesvědčeni, že by se měl znovu oživit charakter sídliště, 
co se týká občanské vybavenosti. Jsme pamětníci a máme v živých 
vzpomínkách bezvadnou dostupnost služeb na sídlišti. Od ševce po holiče 
a celou škálu obchodů, včetně cukráren a kvalitních restaurací.  Zejména 
v prostorách Tanvaldské, Frýdlantské, ale i Čumpelíkovy nebo 
Šimůnkovy/Žernosecké, kde mimo jiné fungoval i takový luxus jako 
rybárna s celoročním prodejem živých ryb.  Velmi nás trápí i budova 
multikina Ládví, která byla ještě před pár desítkami let jedním z center 
divácké kultury. To už je ale věc další. Jak situaci řešit, jak zvýšit 
občanskou vybavenost, která je v troskách? MČ by v žádném případě 
neměla v budoucnosti prodat pozemky získané Usnesením rady HMP 
č. 590 z 20. 3. 2018. Převedení těchto pozemků pod MČ Prahy 8 byl 
zásadní krok magistrátu a radnice Prahy 8, který v podstatě 
znemožnil ve vybraných lokalitách přístup k pozemkům ve vlastnictví 
CPI. Dalo by se tedy říci, že největší nebezpečí bylo tímto krokem 
zažehnáno. Naše hlasování v zastupitelstvu k tomuto problému lze ověřit 
v záznamu z jednání. 
 


